
Protokół Nr L/2010 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  10 listopada 2010 r. 
 

L sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 13 00 Przewodniczący Rady 
Mariusz Pieńkowski. Powitał wszystkich radnych, pozostałych zebranych oraz zaproszonych 
gości, a następnie stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszym i podejmowane uchwały będą 
prawomocne, gdyż obecnych jest 17 radnych. 
 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad 
w dniu dzisiejszym. Do przedmiotowego porządku Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pana Leszka Krzyżanowskiego na Starostę Kluczborskiego i na 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Kluczborku. Przewodniczący Rady poddał wniosek 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej pod głosowanie. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. Nowy porządek obrad,  przedstawia się następująco: 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 

c/zatwierdzenie protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu. 
2.Interpelacje i zapytania radnych. 

3.Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 
Rady Powiatu w Kluczborku, 
b/uchwalenia „Rocznego programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami 
pozarządowymi na 2011 rok”. 
c/ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kluczborskiego  
na 2011 rok, 
d/rozpatrzenia skargi Pana Leszka Krzyżanowskiego na Starostę Kluczborskiego i na 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Kluczborku. 
4. Podsumowanie działalności powiatu kluczborskiego w latach 2006-2010. 
5. Wręczenie podziękowań radnym na zakończenie kadencji. 
6.Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych: 
- za 2009 rok, 
- na koniec kadencji. 
7.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
8.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku. 
9.Wolne wnioski i zapytania.  
10.Zamknięcie obrad.  
 
Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołów z XLIX sesji Rady Powiatu. Do 
protokołu radni nie wnieśli zapytań, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał 
powyższy protokół pod głosowanie. W obecności 17 radnych, 17 głosami za, przy braku 
głosów przeciw i wstrzymujących się, Rada Powiatu zatwierdziła protokół z XLIX sesji Rady 
Powiatu w Kluczborku. 
 

Do punktu 2 porządku obrad 
 

Radni nie zgłosili żadnych zapytań i interpelacji. 
 

 

 



Do punktu 3 a porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 Rady Powiatu w Kluczborku. 
Powyższy projekt wprowadza zmiany w planie dochodów budżetu powiatu, powodujące 
zmniejszenie planowanych dochodów o kwotę 768.954,-  zł  w tym: zwiększenie dochodów 
bieżących w kwocie 104.075,- zł i zmniejszenie dochodów majątkowych w kwocie 873.029,-  
zł. Zwiększenia stanowią: 41.451-zł – zwiększenie dochodów z tytułu części oświatowej 
subwencji ogólnej zgodnie z pismem Ministra Finansów Nr ST5/4822/29p/BKU/10 z dnia 30 
września 2010 roku oraz pismem Nr ST5/4822/52p/BKU/10  z dnia 10 listopada 2010 roku, 
kwota 9.922 zł – zwiększenie dochodów na wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  
w Gierałcicach, kwota 3.702 zł – zwiększenie dochodów na wniosek Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie, kwota 17.162,- zł – zwiększenie dochodów uzyskanych na 
realizację projektu w ramach POKL w celu prowadzenia prawidłowej gospodarki budżetowej, 
kwota 54.000,- zł – zwiększenie dochodów na wniosek Dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka 
Doskonalenia i Dokształcania Zawodowego. Zmniejszenia stanowią kwoty: 873.029,- zł – 
zmniejszenie dochodów majątkowych w celu prowadzenia prawidłowej gospodarki 
budżetowej, 17.162,- zł – zmniejszenie dochodów uzyskanych na realizację projektu  
w ramach POKL w celu prowadzenia prawidłowej gospodarki budżetowej, 5.000,- zł – 
zmniejszenie dochodów na wniosek Dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Doskonalenia  
i Dokształcania Zawodowego. Ponadto w planie wydatków budżetu powiatu wprowadzono 
zmiany, które powodują zmniejszenie planowanych wydatków o kwotę 768.954,-zł. w tym: 
zwiększenie wydatków bieżących jednostek budżetowych na kwotę 484.354,-zł. Na tą kwotę 
składają się: 20.000,- zwiększenie wydatków bieżących w celu prowadzenia prawidłowej 
gospodarki budżetowej, 120,000,- zwiększenie wydatków bieżących w celu prowadzenia 
prawidłowej gospodarki budżetowej, 222.730,- zwiększenie wydatków bieżący na wniosek 
Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku , Dyrektora 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2, oraz zwiększenie wydatków z tytułu części 
oświatowej subwencji ogólnej zgodnie z pismem Ministra Finansów Nr 
ST5/4822/29p/BKU/10 z dnia 30 września 2010 roku. z przeznaczeniem na dofinansowanie 
wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne oraz zwiększenie wydatków z tytułu 
części oświatowej subwencji ogólnej zgodnie z pismem Ministra Finansów Nr 
ST5/4822/52p/BKU/10  z dnia 10 listopada 2010 roku,  9.922 zł –zwiększenie wydatków na 
wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach, 3.702 zł – zwiększenie 
wydatków na wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 108.000,- zł – 
zwiększenie wydatków na wniosek Dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Doskonalenia  
i Dokształcania Zawodowego oraz Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. Zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 1.253.308,-zł. na zadaniu 
inwestycyjnym pn. „Zwiększenie efektywności energetycznej w obiektach użyteczności 
Publicznej Powiatu Kluczborskiego m.in. poprzez wykorzystanie energii ze źródeł 
odnawialnych”. Ponadto przenosi się środki finansowe w budżecie powiatu kluczborskiego na 
2010 rok po stronie wydatków . Przeniesienia te dotyczą wniosków złożonych przez jednostki 
organizacyjne powiatu a także podyktowane są koniecznością realizacji zadań 
wprowadzonych niniejszą uchwałą. Ponadto zaktualizowano załącznik Plan przychodów  
i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym 
na 2010 rok. Ponadto wprowadzono zmiany w planie kwoty dotacji celowych na 2010 rok  
wprowadzając dodatkowe dotacje dla szkół niepublicznych. Kolejno został zaktualizowany 
załącznik Plan wydatków inwestycyjnych poprzez zmniejszenie środków na zadaniu: 
- Budowa sygnalizacji świetlnej wraz z podkładem geodezyjny,  
- Zwiększenie efektywności energetycznej w obiektach użyteczności Publicznej Powiatu 
Kluczborskiego m.in. poprzez wykorzystanie energii ze źródeł odnawialnych, 

 



Zwiększono środki na zadaniu: 
- Wyposażenie Centrum Aktywizacji Zawodowej 
Zrezygnowano z realizacji zadania: 
- Przebudowa ulicy Jagiellońskiej i ulicy  Jana Pawła II.  
Ponadto zaktualizowano załącznik Plan wydatków na wieloletnie zadania inwestycyjne 
wprowadzając prawidłowe kwoty na zadaniach inwestycyjnych. 
Do projektu powyższego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady  
przystąpił do głosowania nad w/w projektem uchwały. Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę 
Nr L/286/2010 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 
Nr XXXIX/228/2009 Rady Powiatu w Kluczborku.  
 

Do punktu 3 b porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia „Rocznego programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami 
pozarządowymi na 2011 rok”. Powyższy projekt zawiera wszystkie elementy określone 
w znowelizowanej Ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (Dz. U. Nr 96, poz. 873 z późn. zm.) i reguluje współpracę pomiędzy 
Samorządem Powiatu Kluczborskiego, a organizacjami pozarządowymi w 2011 roku. 
Przedstawiony pod obrady projekt został wcześniej poddany konsultacjom zgodnie 
z wymogami wyżej wspomnianej ustawy. Podejmując niniejszą uchwałę, Rada Powiatu w 
Kluczborku deklaruje wolę kształtowania współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
zasadach: pomocniczości, suwerenności stron, partnerstwa, efektywności, uczciwej 
konkurencji i jawności, wyraża również w ten sposób intencję realizacji swoich zadań 
ustawowych. W obecności 17 radnych, 16 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, przy 
braku głosów przeciw Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr L/287/2010 w sprawie uchwalenia 
„Rocznego programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi na 
2011 rok”. 

Do punktu 3c porządku obrad 
 

Następnie radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kluczborskiego na 2011 rok. Działając na podstawie 
art. 94 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. Prawo Farmaceutyczne  (Dz. U. z 2008r. Nr 
456, poz. 271 późn. zm.) rada powiatu ustala rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na danym terenie, po zasięgnięciu opinii burmistrzów i wójtów gmin z terenu powiatu oraz 
samorządu aptekarskiego. Zgodnie z art. 94 ust. 1 w/w ustawy rozkład godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych powinien być dostosowany do potrzeb ludności i zapewniać dostępność 
świadczeń również w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 
 Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych przedstawiony w § 1 oraz plan 
dyżurów aptek ogólnodostępnych w porze nocnej, niedziele, święta i dni wolne od pracy na 
terenie powiatu kluczborskiego w 2011 roku przedstawiony w § 2 projektu uchwały zostały 
pozytywnie zaopiniowane przez Wójta, Burmistrzów gmin z terenu powiatu kluczborskiego 
oraz Opolską Okręgową Izbę Aptekarską w Opolu. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący Rady przystąpił do glosowania nad powyższym projektem uchwały.  
W obecności 17 radnych jednogłośnie podjęto uchwałę Nr L/288/2010 w sprawie    ustalenia 
rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kluczborskiego na 2011 rok. 
 

Do punktu 3d porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały Rady Powiatu w Kluczborku 
w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Leszka Krzyżanowskiego na Starostę 

 



Kluczborskiego i na Przewodniczącego Rady Powiatu w Kluczborku. Powyższy projekt 
uchwały został przedstawiony Radzie wraz  ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kluczborku przygotowanym w związku ze złożeniem skargi przez Pana Leszka 
Krzyżanowskiego na Starostę Kluczborskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu  
w Kluczborku (skarga z dnia 30 sierpnia 2010 r. , zarejestrowana pod numerem OR.0551-
9/10). Przewodniczący Rady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej panu 
Pawłowi Prochocie, który odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnej : „Komisja Rewizyjna 
Rady Powiatu w Kluczborku na posiedzeniach w dniach 27 października 2010 r. 5 listopada 
2010 r.  zapoznała się z dokumentacją oraz wyjaśnieniami skarżącego Leszka 
Krzyżanowskiego, Starosty Kluczborskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu   
w Kluczborku.  Komisja stwierdziła, że:  
1/ dokument (postanowienie  Trybunału Konstytucyjnego Sygn, akt Ts 163/09  
z 17.12.2009 roku) nie został prawidłowo zarejestrowany, gdyż nie stwierdzono na nim daty 
wpływu do Starostwa Powiatowego w Kluczborku , nie wiadomo do kogo ani kiedy wpłynął. 
Powyższe świadczy zdaniem Komisji Rewizyjnej o złym obiegu dokumentów.  
2/ na podstawie wyjaśnień pana Starosty (protokół z Komisji Rewizyjnej nr 25 z dnia 27 
października 2010 r.), Komisja stwierdziła, że pan Starosta nie odpowiedział na pismo pana 
Leszka Krzyżanowskiego z dnia 22 czerwca 2010 r. w terminie określonym w art. 35 kpa,  
3/ na podstawie wyjaśnień Przewodniczącego Rady Powiatu, Komisja wniosła  
o uzupełnienie protokołu z sesji XLIII Rady Powiatu z dnia 27 maja 2010 r. , i uznała, że pan 
Starosta na powyższej sesji zbyt ogólnie poinformował Radę Powiatu o przekazaniu 
wszystkich dokumentów związanych z postanowieniem Trybunału Konstytucyjnego Sygn., 
akt Ts 163/09 z 17.12.2009 roku do Biura Rady i Zarządu Powiatu. Ponadto Komisja zwróciła 
uwagę, że Rada Powiatu powinna na bieżąco być informowana o ważnych sprawach.  
W związku z powyższym Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie Powiatu projekt uchwały 
wraz z powyższym stanowiskiem celem uznania zasadności lub bezzasadności skargi radnego 
Leszka Krzyżanowskiego na Starostę Kluczborskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu  
w Kluczborku. Pomimo powyższych ustaleń, stwierdzić należy, że uchybienia te nie miały 
zasadniczego wpływu na tryb postępowania Kancelarii Prawnej w tej sprawie oraz nie 
zakłóciły pracy szpitala.”. Nikt nie zabrał głosu w powyższej sprawie w związku z czym 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad powyższym projektem uchwały. Udział 
w głosowaniu brało 15 radnych, za uznaniem skargi za zasadną głosowało 5 radnych, przeciw 
było 8 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr L/289/2010  
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Leszka Krzyżanowskiego na Starostę Kluczborskiego i na 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Kluczborku uznając powyższą skargę za bezzasadną.  
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady oddał głos panu Staroście, który przedstawił prezentację 
podsumowującą kadencję 2006-2010. Powyższa prezentacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Następnie pan Starosta oddał głos Przewodniczącemu Komisji Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Publicznego panu Mirosławowi Misiakowi, który przedstawił prezentację 
pod tytułem: „Rozwój stacjonarnej opieki medycznej w powiecie kluczborskim w latach 
2008-2010. Realizacja założeń.”. Powyższa prezentacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Po powyższej prezentacji głos zabrał pan Starosta, który stwierdził, że prezentacja 
nie zawiera informacji o inwestycjach zewnętrznych oraz poinformował, że inwestycja 
Polskiej Grupy Medycznej rozdział kardiologiczny to kwota 4,5 mln. zł. , Stacja Dializ to 
kwota 2 mln. zł oraz tomograf komputerowy kwota 1 mln. 300 tys. zł. , daje to w sumie 7 
mln. 800 tys. zł. z pieniędzy zewnętrznych. Ponadto pan Starosta stwierdził, że jeżeli chodzi o 
kardiologię to na początku kadencji wiele osób nie wierzyło, że możliwe będzie zatrudnienie 
bardzo dobrych lekarzy z Zabrza. Ponadto pan Starosta poinformował, że w dniu dzisiejszym 

 



otrzymał informację od profesora Zembali, że w Wołczynie mieszka dziewczynka, która we 
wrześniu miała przeszczep serca, leczenie i rehabilitacja tego dziecka jest bardzo droga. 
Dziecko na konsultacje jeździ do Kluczborka nie do Zabrza, do tego samego zespołu ludzi, 
który pracuje w Zabrzu. Ponadto pan Starosta powiedział, że Polska Grupa Medyczna 
ufundowała stypendium dla tej dziewczynki na dalszą dalsze leczenie i rehabilitację.  
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim radnym za pracę w Radzie Powiatu  
w Kluczborku w kadencji 2006-2010 oraz wręczył podziękowania wszystkim radnym. Głos 
zabrał pan Starosta, który ze swojej strony również podziękował Przewodniczącemu Rady,  
wszystkim radnym oraz kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu i wszystkim 
pracownikom starostwa powiatowego za wkład wniesiony w rozwój powiatu kluczborskiego 
mijającej  kadencji. Pan Starosta podziękował również Zarządowi Powiatu za współpracę. 
Ponadto pan Starosta podkreślił, że powiat jest jeden , interesy czasami partykularne, ale 
czasami trzeba umieć zrozumieć, że najważniejsze jest dobro ogółu. Pan Starosta stwierdził, 
że w mijającej kadencji ani jedna uchwała budżetowa nie uzyskała jednomyślnego poparcia, 
ani jedno sprawozdanie i absolutorium dla Zarządu nie zostało jednogłośnie przyjęte, pomimo 
tego współpraca układała się i konkretne zadania zostały zrealizowane. Kolejno głos zabrał 
Burmistrz Wołczyna Jan Leszek Wiącek, który również ze swojej strony podziękował za 
współpracę z panem Starostą i Radą Powiatu. Kolejno głos zabrała Prezes Powiatowego 
Centrum Zdrowia pani Renata Jażdż-Zaleska, która również podziękowała panu Staroście, 
Komisji Zdrowia Rady Powiatu oraz pozostałym radnym za współpracę. Następnie głos 
zabrał radny Leszek Krzyżanowski, który złożył wniosek o zamknięcie listy dyskutantów.  
  

Do punktu 6 porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych 
składanych za 2009 rok, oraz na koniec kadencji znajduje się w Biurze Rady do wglądu.   

 
Do punktu 7 porządku obrad 

 
W związku z brakiem zapytań nie udzielano odpowiedzi. 
 

Do punktu 8 porządku obrad 
 

Radni przystąpili do zatwierdzenia sprawozdania z  Zarządu Powiatu za okres od 14. 10. 
2010r. do 29. 10.2010 r. Radni jednogłośnie przyjęli powyższe sprawozdanie.  

 
Do punktu 9 porządku obrad 

 
Głos zabrał radny Leszek Krzyżanowski, który stwierdził, że dziwi go postawa środowiska 
popierającego pana Starostę w tej sprawie, gdyż Komisja Rewizyjna uznała jego skargę  
na Starostę i Przewodniczącego Rady w każdym punkcie za zasadną a Rada Powiatu pomimo 
tego skargę odrzuciła. Radny Leszek Krzyżanowski stwierdził, że na początku Rada nie 
udzieliła upoważnienia Komisji Rewizyjnej do zbadania skargi, dopiero po interwencji  
u Wojewody, Komisja Rewizyjna skargę zbadała i  w swoim stanowisku uznała ją w części za 
zasadną, Rada pomimo tego skargę odrzuciła. Ponadto radny Leszek Krzyżanowski 
stwierdził, że środowisko, które wspiera pana Starostę i pana Przewodniczącego  z jednej 
strony realizuje zadanie Komisji Rewizyjnej a z drugiej strony podejmuje działania sprzeczne 
z prawem. Radny Leszek Krzyżanowski stwierdził, że w swojej skardze postawił trzy zarzuty, 

 



Komisja Rewizyjna w 80 % uznała je za zasadne, Rada jednak skargę uznała za bezzasadną, 
w związku z tym radny Leszek Krzyżanowski stwierdził, że złoży skargę do Wojewody na 
działanie Rady w tej sprawie, gdyż jest to działanie niezgodne z kpa i ze Statutem Powiatu 
Kluczborskiego. Ponadto radny Leszek Krzyżanowski stwierdził, że jeżeli chodzi o szpital, to 
są tam oddziały, które działają bardzo dobrze i niezależnie od tego czy działają jako spółka 
czy jako SP ZOZ, wyniki są dobre. Radny Leszek Krzyżanowski stwierdził, że nawet jeżeli 
wyremontowane będą wszystkie drogi to jednak jeżeli karetka nie dojedzie na czas do 
pacjenta, to drogi nic nie dają. Radny Leszek Krzyżanowski powiedział, że starał się o karetkę 
dla Wołczyna, nie udało się karetki pozyskać i ten problem dalej istnieje. Głos zabrał pan 
Starosta, który stwierdził, że starał się, aby było miło na ostatniej sesji Rady Powiatu, lecz 
zdaniem Starosty dzięki radnemu Leszkowi Krzyżanowskiego tak się nie stało. Ponadto pan 
Starosta nawiązując do wypowiedzi radnego Leszka Krzyżanowskiego stwierdził, że karetka 
będzie, jednak bez udziału radnego Leszka Krzyżanowskiego. Pan Starosta stwierdził 
ponadto, że wszystkie osiągnięcia ostatniej kadencji, ujęte w prezentacji, nie są zasługą 
radnego Leszka Krzyżanowskiego gdyż był on, zdaniem pana Starosty, najbardziej 
pasywnym radnym w Radzie Powiatu, wstrzymywał się w podejmowaniu uchwał i na koniec 
kadencji złożył skargę na Starostę i na Przewodniczącego Rady, która okazała się jego 
sukcesem, gdyż została uznana za zasadną. Pan Starosta powiedział, jest w stanie ponieść 
tego konsekwencje. Ponadto pan Starosta stwierdził, że radny Leszek Krzyżanowski złożył 
skargę zapominając o meritum sprawy, jaką była skarga konstytucyjna. Pan Starosta 
stwierdził, że radny Leszek Krzyżanowski przez 4 lata nie złożył ani jednego projektu 
uchwały w sprawie szpitala, wszystkie uchwały i stanowiska były wypracowane  przez 
Komisję Zdrowia, przygotowane i przedłożone przez Zarząd. Ponadto pan Starosta stwierdził, 
że dziwi się radnemu Leszkowi Krzyżanowskiemu, że ten pozostaje w dobrym samopoczuciu, 
ale widocznie „tak został skonstruowany”. Następnie pan Starosta zgłosił wniosek  
o zamknięcie dyskusji i poprosił o jego przegłosowanie. Głos zabrał radny Leszek 
Krzyżanowski, który stwierdził, że jego wniosek o zamknięcie liczby dyskutantów nie był 
głosowany i stwierdził, że postępowanie pana Starosty jest karygodne. Radny Leszek 
Krzyżanowski zawnioskował o to, aby stanowisko Komisji Rewizyjnej, które przeczytał 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zostało zaprotokołowane, gdyż inne stanowisko radni 
otrzymali przed sesją a inne odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej na sesji. Na sesji 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał dodatkowo następujące zdanie: „Pomimo 
powyższych ustaleń, stwierdzić należy, że uchybienia te nie miały zasadniczego wpływu na 
tryb postępowania Kancelarii Prawnej w tej sprawie oraz nie zakłóciły pracy szpitala”. 
Następnie radny Leszek Krzyżanowski stwierdził, że pewne sformułowania pana Starosty 
względem radnego Leszka Krzyżanowskiego są niesmaczne i świadczą o poziomie kultury 
osobistej pana Starosty jako człowieka.  
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.  
 

Do punktu 10 porządku obrad 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział i o godzinie 15 05  zamknął L sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 
  
 
 
 
 
   Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


